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Notulen  ALV 25 SEPTEMBER 2018 
  

Aanwezige leden (32): Jos Toet, Paul de Bruine, Bart v.d.Brink, Martin de Bruine, Ko Hartog, 
Henk Pierhagen, Erik den Ouden, Dianne de Looff, Mirjam de Baat, Amanda Holtslag, 
Annemarie den Uil, André Gelauf, Arjan Slob, Manon Slob, André Aantjes, Arne Post, Lotte 
van Genderen, Tanja Korevaar, Arnelle van der Sande, Saskia de Waart, Maria de Bruijn, 
Teresia den Boer, Ingrid Verhagen, Fred Arends, Geertje Overduin, Dicky Janssen, Christel 
Bor, Janine Kuiper, Marieke de Jong, Karin Hartlief, Kees Timmerman en Esther 
Hoogendoorn. 
 
Aanwezige bestuursleden(7): 
Ben Klieverik, Wim Goedegebuur, Babette de Graaf, Anita Heijkoop (vanaf 20.45 uur), 
Adriaan van Houwelingen, Jaco de Bruin en Koos Beentjes. 
 
Afwezig bestuurslid(1): Vincent Wols (vakantie) 
 
1.Opening 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Onder de 
aanwezigen zijn ook de ereleden Marian Gorree, Arjan Slob en Kees Timmerman. De 
andere ereleden hebben zich afgemeld i.v.m. vakantie.  
De voorzitter is blij met de grote opkomst.   
 
2. Mededelingen 

• Er is een mail binnengekomen met het verzoek de tekst van de agenda onder punt 8 
derde aandachtstreepje uit te breiden na “website”  met “en in nieuwsbrief”. 

• De voorzitter geeft een korte toelichting op de stand van zaken met betrekking tot de 
bouw van de nieuwe sporthal. Voor zover nu bekend start de bouw in maart 2019. De 
afmeting wordt 26x48m, dus 3 segmenten. De voorzitter en secretaris hebben de 
afgelopen tijd wekelijks vergaderd met het bouwbedrijf, afgevaardigden van 
gemeente, Peursum en De Tilgroep. De ontwerpfase is zo goed als afgerond. Niet 
alle wensen van Vridos zullen worden ingewilligd, maar aangezien Vridos de sporthal 
huurt, mogen we blij zijn dat we inspraak hebben. 

• De voorzitter doet een oproep om 2 november met grote letters in de agenda te 
zetten, want dan wordt De Dorpskwis gehouden. Deze kwis is opgezet voor het hele 
dorp en zal de afsluiting vormen van het Vridos-jubileumjaar. Na afloop van de 
vergadering zullen flyers worden uitgedeeld zodat eenieder kan lezen hoe de kwis in 
elkaar zit. De voorzitter roept op met zoveel mogelijk teams aan de Dorpskwis mee te 
doen, het hoeven geen Vridosteams te zijn, ook familieteams, stratenteams, 
bedrijventeams, etc zijn van harte is welkom. 
 

3. Notulen van de ALV van 19 maart 2018 20.00 uur en de ALV van 19 maart 21.15 uur 
Beide notulen hebben op de website gestaan. 
Tekst 
Akkoord 
Inhoudelijk 
Geen opmerkingen of vragen  
 
4. De verslagen van de afdelingen 
De verslagen van de afdelingen gaan over 1,5 jaar. Dit i.v.m. de wijziging van het boekjaar. 
De verslagen van januari 2017 tot en met juni 2018 hebben op de website gestaan. 
Er zijn vanuit de vergadering geen vragen of opmerkingen en de voorzitter bedankt de 
afdelingsbestuurders voor het maken van de verslagen. 
 
5.Financieel verslag 
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De penningmeester geeft aan dat het een “raar” financieel verslag is omdat het maar een 
halfjaar van 2018 betreft. Zoals een ieder wellicht weet ligt dit aan het feit dat het boekjaar 
van Vridos is verschoven en nu gelijk loopt met het sportseizoen van de vereniging, dus van 
1 juli tot en met 30 juni van het daaropvolgende jaar. Nu liggen dus de cijfers van het eerste 
halfjaar van 2018 ter inzage en de begroting gaat over de periode juli 2018 t/m juni 2019.  
 
Het halfjaar 2018 is niet weer in de rode cijfers gezakt. Er is een wel grote kostenpost, t.w. 
€3500. Het betreft de kosten gemaakt voor het Vridos-jubileumfeest. Ook in het komende 
boekjaar zullen hiervoor nog kosten worden gemaakt. 
Begroting 2018/2019 
De penningmeester geeft aan dat het ledenaantal niet stijgt, er is een kleine daling. Om de 
begroting sluitend te houden is in de begroting is al wel rekening gehouden met een 
contributieverhoging. Deze contributieverhoging moet nog wel door deze ALV worden 
goedgekeurd. Dit wordt behandeld onder punt 6 van de agenda. 
De sponsorcommissie heeft het afgelopen jaar hard gewerkt en heeft  een opbrengst weten 
te realiseren van € 14.000.   
De penningmeester spreekt namens het bestuur zijn waardering hiervoor uit en de 
aanwezigen doen dit ook middels een applaus. 
Kascontrolecommissie 
De leden van de kascontrolecommissie hebben de boeken gecontroleerd  en akkoord 
bevonden en aan de penningmeesster wordt decharge verleend.  
De penningmeester legt, op verzoek, uit wat het werk is van de kascontrolecommissie. 
Hierna wordt verzocht of een aanwezige zitting wil nemen in de kascontrolecommissie.  
Volgend jaar zal de  kascontrolecommissie bestaan uit André Gelauf (2e maal), Nadi de 
Rooy  (1e maal) en Mirjam de Baat (reserve). 
 
 
6. Contributieverhoging 
De penningmeester merkt op dat de afdeling Badminton op dit moment het zorgenkindje van 
de vereniging is. Het ledenaantal is gedaald tot 44. André Gelauf geeft aan dat er, na diverse 
gesprekken met het bestuur, door de afdeling zelf alles aan gedaan wordt om het tij te keren. 
Leden van de afdeling werken aan “Vridos back to live” en er wordt gewerkt om de website 
van de afdeling bij te werken. Hopelijk gaat dit weer leiden tot een bloeiende afdeling. 
 
De penningmeester vervolgt zijn verhaal door aan te geven dat de trainingsuren van de 
afdeling Badminton teruggebracht  moeten worden omdat de extra trainingsuren de 
meerkosten niet meer compenseren. Voor de leden waarvan de trainingsuren zijn 
teruggebracht van de afdeling Badminton betekent dit dat de toeslag €5,50 naar beneden 
wordt bijgesteld. (de toeslag verdwijnt dus niet helemaal). 
 
Een volleybal-lid vraagt wat de reden is van het verlies bij de afdeling Volleybal. Het 
antwoord luidt dat de trainingskosten hoog zijn. De baropbrengsten binnen deze afdeling zijn 
daarentegen weer hoog, maar deze worden niet per afdeling geboekt maar als één totaal 
binnen de gehele vereniging. 
 
Jaco geeft aan dat het Bestuur de vergadering vraagt akkoord te gaan met de verhoging van 
de contributie. De verhoging betekent dat de basiscontributie voor volwassenen met €1 zal 
worden verhoogd, voor de jeugd met €0,50, de selectie Gym €1 extra en competitiespelers 
volleybal €2,50 extra. De toeslag bij afd. Badminton wordt verlaagd met €5,50. 
 
De aanwezigen gaat akkoord met de voorgestelde contributieverhoging. 
 
De penningmeester zal morgen ( 26-9) de incasso starten inclusief de nieuwe 
contributiebedragen. 
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7. AVG 
De nieuwe wet  met betrekking tot de privacy vraagt van bedrijven en verenigingen een 
nieuwe manier van (ver)werken van gegevens van de leden. Leden hebben recht om te 
weten welke gegevens worden gebruikt en waarvoor deze worden gebruikt. Ook zijn er 
regels m.b.t. het maken/gebruik/vertonen van foto’s. 
Koos geeft aan dat zij zich heeft laten voorlichten en adviseren over wat dat voor Vridos 
betekent. Hieruit kwam naar voren dat over een aantal punten het voldoende is de leden van 
Vridos te informeren en een aantal punten zullen de leden akkoord moeten gaan. Dit 
akkoord mag een generiek akkoord zijn, dus het akkoord van de leden bij een ALV is dan 
voldoende. 
 AVG-mededelingen 
Koos deelt de volgende punten mee: 

1. Op de website kom een overzicht te staan van persoonsgegevens die Vridos 
gebruikt, hierbij wordt ook aangegeven wie deze gegevens gebruikt. Dit wordt een  
verwerkingsregister genoemd. 

2. Ouders/verzorgers van jeugdleden zullen apart benaderd worden voor goedkeuring 
van het vastleggen en gebruik van NAW-gegevens en foto’s. 

3. Gegevens worden verstrekt aan sportbonden t.b.v. lidmaatschap sportbonden. Als 
men dit niet wil, kan men geen lid van Vridos worden. Elke sportbeoefenaar wordt 
namelijk lid gemaakt van de betreffende sportbond. 

4. Met UNIT-4 (leverancier van ons automatiseringsprogramma van de 
Ledenadministratie) is een verwerkingsovereenkomst afgesloten. 

 8. AVG-zaken waarvoor de ALV een generiek akkoord af kan geven. Dit akkoord geldt 
voor leden boven 16 jaar 

1. Het delen van gegevens met leveranciers/relaties. Als voorbeeld: Een leverancier 
levert shirts bedrukt met de naam van de speler. Op dat moment wordt maat en naam 
van een Vridoslid gedeeld met de leverancier. 

2. Het bewaren van NAW-gegevens van leden om de Vridos-historie te bewaren en 
eventuele reünies mogelijk te maken. 

3. Het mogen maken van foto’s en verslagen van wedstrijden, evenementen etc. om dit 
te kunnen plaatsen op website en in nieuwsbrieven. En deze foto’s en verslagen 
mogen bewaren t.b.v. Vridos-historie. 

 
Na een discussie of het “doorgeven” van gegevens aan derden ook onder het begrip 
“verwerken” valt en na het verwijderen van sponsoren uit het verwerkingsregister (hiermee 
worden geen gegevens van leden gedeeld) gaat de ALV akkoord met de punten 1 t/m 3 
genoemd onder agendapunt 8. 
 
 
9. Rondvraag 
Arjan Slob geeft de jubileumcommissie en het bestuur een compliment voor het leuke 
jubileumfeest in de De Doetsekom. De aanwezigen zijn het hiermee eens en applaudisseren.  
 
Mirjam de Baat spreekt namens de dames die trainen in Schelluinen. De dames zijn zeer 
teleurgesteld in het Bestuur. Niemand van het Bestuur komt kijken in Schelluinen. Ook houdt 
men zich niet aan de afspraak dat men in de vakantieperiode, als de jeugd niet traint, in de 
sportzaal Neerpolder mag trainen. Het team voelt zich buitengesloten en bijna geen 
onderdeel meer van Vridos. Het Bestuur geeft aan dat er zeker binnen het Bestuur over het 
Schelluinenteam wordt gesproken. Het Bestuur geeft aan dit probleem serieus te nemen en 
te bespreken op de eerstvolgende bestuursvergadering. Koos vraagt voor de zekerheid nog 
wel aan de dames of, mocht er ruimte zijn op een andere speelavond, zij dan graag naar 
sportzaal Neerpolder terugkomen. De dames geven aan dat een andere speelavond geen 
optie is i.v.m. niet beschikbaar zijn van trainster en diverse deelnemers. 
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De dames van team Schelluinen merken op dat in de zaal in Schelluinen geen EHBO-
spullen aanwezig zijn. Zij hebben dit wel gemeld aan de beheerster, maar dit heeft niet 
geresulteerd in aanwezigheid van EHBO-spullen. Dit punt wordt door het bestuur 
opgenomen met de verhuurder.  
 
Jaco gaat nog even in op de activiteiten van de sponsorcommissie. Vorig jaar is tijdens de 
ALV opgemerkt dat het opzetten van een sponsorbeleid wel erg lang op zich liet wachten. 
Maar het verheugt Jaco nu te kunnen melden dat bijna alle sponsoren een contract hebben 
afgesloten voor 3 jaar. Dit genereerd dus de komende jaren vaste inkomsten.  
De sponsorcommissie is nu bezig met het selecteren van een kledingleverancier. Het idee is 
om de wedstrijdkleding binnen alle afdeling eenzelfde uitstraling te laten hebben. De stof van 
bijvoorbeeld badmintonkleding is anders als de stof van volleybalkleding, maar de uitstraling 
kan op elkaar lijken.   
De sponsorcommissie denkt na over het idee om een kleine bijdrage te vragen aan 
seniorleden-teamleden. Van die bijdrage zullen dan ook de jeugdteams in teamkleding 
gestoken kunnen worden. Wordt vervolgd.  
Het bestuur is onder de indruk van het verzette werk door de sponsorcommissie en dank de 
commissie hiervoor.  
 
Wim Goedegebuur, nu even geen penningmeester maar teamlid van Heren 3 Volleybal, 
vraagt of twee dames (van Schelluinen-team!) a.s. zaterdagmiddag mee willen doen in de 
recreantencompetitie met H3. De vraag wekt enig vrolijk/vriendelijk gelach op en na afloop 
van de vergadering zullen de dames en heren van H3 hier verder op in gaan. 
 
Paul de Bruine merkt op dat hij de foto’s van het reünie-feest op de website heeft laten 
zetten, maar een bericht hierover is niet op de website geplaatst.  
Kees Timmerman meldt dat hij Marijn naar alle waarschijnlijkheid a.s. donderdag ziet en zal 
vragen of Marijn een mededeling op de site wil plaatsen.  
  
9.Jubilarissen 
Dit jaar heeft Vridos maar één jubilaris t.w. André Aantjes. De voorzitter is blij dat André al zo 
lang een trouw Vridos-lid is, hoopt dat André dat ook nog jaren blijft en reikt een bos 
bloemen uit. De aanwezigen trakteren André op een applaus en de voorzitter stelt voor de 
aanwezigen te trakteren op een drankje. 
  
10. Sluiting 
De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng, wijst de aanwezigen nogmaals op de 
Dorpskwis op 2 november en hoopt dat zich veel deelnemende teams zullen melden en de  
flyer met uitleg van de Dorpskwis  wordt uitgedeeld.  
 
 
……………………………     …………………………… 
 
 
 
 
Ben Klieverik       Koos Beentjes 
Voorzitter sv Vridos      secretaris sv Vridos 


